
TURISTIdKA ZAJEDNICA GRADA PULE, FOTUM 3, PUIA

NADZORNI ODBOR

Pula, 31,07.2019.

ZAPISNIK

sa 5. sjednice Nadzornog odbora Turistidke zajednice Grada Pule odrZane 31. srpnja 2019.

godine s podetkom u 14 sati u prostorijama Zajednice, Forum 3, Pula. Prisutni su: dlanovi

Nadzornog odbora Rossana Matejdi6 Miljevid i Vjekoslav Jozanovi6, te predsjednica Gordana

Tripkovid. Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i zapisnidar Marinela Koli6.

Predsjednica NO Gordana Tripkovii utvrdila je da sjednici prisustvuje dovoljan broj dlanova

Nadzornog odbora te da postoji ve6ina za dono5enje pravovaljanih odluka.

Za sjednicu je predloZen sljedeii dnevni red:

l. Usvajanje zapisnika s konstituiraju6e te 4. sjednice Nadzornog odbora,

2. IzvjeStaj o ostvarenju aktivnosti i financijskom poslovanjuTZ Pule u periodu

0 1.0 I .-30.0 6.2019. godine

PredloZeni Dnevni red sjednice prihvaden je jednoglasno bez primjedbi.

Ad 1)

Zapisnici s konstituiraju6e te 4. sjednice Nadzornog odbora usvojeni su u predloZenom tekstu.

Ad 2)

Predsjednica Nadzornog odbora istakla je da su uz poziv za ovu sjednicu dostavljeni svi

materijali: IzvjeStaj o ostvarenju aktivnosti i financijskom poslovanju za prvih Sest mjeseci

2019.9, bruto bilanca i izvje5taj o prihodima i rashodima neprofitnih organizacija. Kako je sve

iscrpno obrazlozeno, predlaze da se direktorica ukratko osvme na Izvjestaj.

Direktorica je ukratko iznijela podatke izlzvjefitaja ostvarenja aktivnosti za period od 01.01. do

30.06.2019. godine. Istaknula je da su u prvih 6. mjeseci postignuti jako dobri rentltati, ostvareno

ie 7% vi5e no6enj a i l2%o vi5e dolazaka. U T.mjesecu je do sada kumulativ no6enja na nuli.



Prihodi od bo.arisne pristojbe veii su za 21% zbogpove6anja no6enja, ali i zbog pove6anja

naknade boravi5ne pristojbe.

Prihodi od turistidke dlanarine su takoder u porastu, jer se vehu 2a2018. godinu koja je bila bolja
po poslovanju od2017. godine.

U prvih Sest mjeseci odradene su predvidene aktivnosti, posebno promotivne, kroz kanale -
tiskovne, objave i druStvene mrelepromovirali smo Festival Visualiju, te prvi Pulski marathon,

Pulski maraton se promovirao na raznim utrkama u Zagrebu, Rijeci, Banja Luci, plitvidkim

jezerima, Trstu, Mariboru i Budimpe5ti, zajedno sa Istra run-om organizatorom. Imali smo i vei
tradicionalnu prezentaciju na skijali5tu Krvavec sa SKI Klubom Istra. U suradnji sa Gradom pula

5. Pulski karneval je odraden uspje5no. Dani antike su ove godine odradeni uspjesno takoder po

konceptu od pro5le godine, a sve s ciljem da dobijemo bolji efekt, tj. da Sto viSe ljudi to vidi.
Zadnji termin odrZavanja, 15.6. odrilala se i Spectacvla antiqva u Areni te planiramo i nastaviti u

tom smjeru. Zapodeoje ljetni sajam obrtnika, eko akcije su odradene,rcalizftan je Bloomsday,

Dan ljubaznosti s MUP-om, akcije Love shopping i Late night shopping. Verudela Art park se

otvorio, sredstva za YAP su prema5ena naspram plana jer su ukupni tro5kovi bili poznati tek

krajem godine kada je plan ved bio gotov, te planirana sredstva u 2018. nisu za park utrosenatada
jer su neke aktivnosti prebadene u 201,9. godinu. Yezano za zahtjev Dru5tva osoba sa

invaliditetom da se Park prilagodi i njima izraditi 6e se rampa za pristup Parku. Tiskali smo sve

predvidene materijale. U Stinjanu se nastavljaju koncerti. Pula Card se uspje5no prodaje, Gastro

ruta je u tijeku, gladijatori defiliraju gradom i nastupaju u Areni, Zbogvedih prihoda i troskova

biti ie potrebno pristupiti izradi Rebalansa.

U Izvje$taju su u tabeli prikazane manifestacije za koje su sredstva dodijeljena izvan plana, te su

sva financijska izvje5da jasno prikazana,

Zbog poveCanih prihoda, ali i poveianih tro5kova krenuti Ce se u izradurebalansa plana.

Predsjednica Gordana Tripkovi6 - zakljuduje da je poslovanje obavljano u skladu s propisima,

sredstva su tro5ena prema Planu, te 6e se zbog promjena vedih od 5 Yo pristupiti izradi Rebalansa

i nema nepravilnosti u poslovanju.

Sjednicaje zavr5ena u 14,40 sati.

Zapisniilar

Marinela Koli6

U''hi


